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Renovering af Vinkelgården  

 

Hermed en kort orientering om, hvor langt vi er med forslag til renovering af jeres boli-

ger. Nogle ting, mener vi, er på plads, f.eks. indretning af boligerne, men det skal na-

turligvis godkendes endeligt på et beboermøde.  

 

Efter de første møder skulle boligforeningen undersøge nogle ting hos Frederikshavn 

Kommune og Landsbyggefonden. 

 

Det var blandt andet, om vi kunne få lov til at nedrive en del af ejendommen mod Vin-

kelvej, og bruge noget af den til f.eks. fælleshus, gæsteværelser med mere, og om der 

var noget, der hindrer, at vi til gengæld laver et antal taglejligheder på den anden ejen-

dom som erstatning. 

 

Kommunen er positiv overfor begge dele, så der er ikke hindringer i lokalplaner m.m. 

 

Vi skal så høre Landsbyggefonden om det samme. Det er jo Landsbyggefonden, der gi-

ver tilskuddet. 

 

Næste skridt er derfor et møde mellem afdelingsbestyrelsen, arbejdsgrupper og bolig-

foreningen samt arkitekten for at gennemgå mulighederne og få lavet et oplæg til ”visi-

on” for Vinkelgården, så vi kan holde et beboermøde om forslaget til renoveringspro-

jekt. Tidspunktet for dette beboermøde vil vi aftale med afdelingsbestyrelsen på mødet 

først i januar. 

 

I ønskes en god jul og et godt nytår. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

Kim Madsen 
forretningsfører 
 


